



BNP PARIBAS

The bank
for a changing
world

BIOGRAPHY

Ali Al Araibi

Head of Finance

Ali is an Assistant Vice President in the Finance division of BNP Paribas Investment Company KSA. Ali has more than 11 years of experience in the financial sector. He has been part of the Finance and Development Department with BNP Paribas since 2013. His previous experience was with Elaf Bank in the Islamic banking sector, and prior to that, he worked for Bahrain Development Bank where he started his career as a Finance Officer in 2007.

Ali holds a Bachelor Degree in Accounting and Finance from the University of Bahrain and has a ACCA qualification from United Kingdom.

يشغل حاليا منصب نائب مساعد الرئيس في قسم الشؤون المالية بشركة بي ان بي باريبا السعودية للاستثمار. يتمتع بخبرة تزيد عن 11 عامًا في القطاع المالي. عمل بقسم الشؤون المالية والتطوير بالشركة منذ عام 2013م. عمل لدى بنك إيلاف في القطاع المصرفي الإسلامي وقبل ذلك عمل لدى بنك البحرين للتنمية حيث بدأ حياته المهنية كمسؤول مالي في عام 2007

علي العريبي حاصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة والمالية من جامعة البحرين ولديه مؤهل من جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين من المملكة المتحدة